
A.RDENS VEJLAUG
mand Arne Gottlieb

):.0Imvej 14
~OVanløse

Tlf. dag 33 25 54 00
aften 38 79 88 11

22. oktober 2000
Referat af bestyrelsesmøde 05.10.2000

Til stede:
Niels Christian Hansen
Ole Windeløv
Jesper Toft:
Jan Thygesen
Arne Gottlieb
Afbud fra:
Marianne Brask
Søren Elmenhotf

Støvringvej 7
Børglumvej 37
Bygholmvej 16
Katholmvej 11
Bygholmvej 14

38 71 78 14
387491 64
3879 14 15
38 740969
38798811

nch@dadlnet.dk
ole.windeloev@uni-c.dk
jesper@toft.dk

ag@stenohus.dk

Børglumvej 40
Katholmvej 6

38 71 7435
3879 15 17

Iki@ 12mail. dk

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 2. november kl. 20.00 hos Ole

Referat
Der er aldrig blevet lavet referat af bestyrelsesmødet den 10. august 2000.

Udformning af vej bump
Københavns kommune har ved brev af 08.07.2000 givet principiel tilladelse til at indrette
Børglumvej til fartdæmpet område. Ole har sendt brev til kommunen med spørgsmål til
detail udformningen. Kommunen har givet svar ved brev af26.09.2000. Ole sender brev til Zacho
Lind AIS med opfordring til at gøre tilbud. Ole medsender kopi af kommunens brev af26.09.2000,
idet ZL skal opfylde de af kommunen stillede krav til udformningen.

Bestyrelsen indhenter accepter fra de direkte berørte lodsejere - dem, ud for hvis grund stykker
bumpene skal etableres. Samme formular som sidst, den skaffer Ole. Lodsejerne fordeles mellem
Niels Chr., Jan, Ole og Marianne.

Renovering af trekanten
Jesper har indhentet tilbud på beplantning med birk, dronningebusk og spiræa på trekanten, 9.300
kr. + moms. Hertil kommer udgift til stolper. Jesper savner matrikelkort, det søger Arne at skaffe.
Når det foreligger. vil Jesper sammen med endnu en fra bestyrelsen tale med Diner Transportable
for at skabe forståelse for vores projekt.

Vejtræer
Jesper har fået tilbud på beskæring af vejtræer, 42.500 kr. + moms. Efter modtagelsen af tilbuddet
er yderligere 2-3 træer gået ud. Jesper indhenter tilbud incl. nye træer. Rammen udvides fra 40.000
kr. til 70.000 kr.

Jesper undersøger, hvad ekstra vejtræer på Børglumvej ud for bageren og garageanlægget koster.



Budget
Siden sidst har der kun været minimale udgifter. Menighedsrådet og Børglumvej 23 er stadig i
restance. Da budgettet ser fornuftigt ud, mener vi det er forsvarligt at bruge op til 70.000 kr. på
vejtræer i indeværende regnskabsår.

Debitorer
Ole tager kontakt til Dubowsky om nyt vedrørende Børglumvej 23. Arne taler med menighedsrådet.

Kloakker og vejreparationer
Vi venter på Mariannes tilbagemelding. Kloakspuling er vist allerede gennemført.

Med venlig hilsen
Arne Gottlieb


